
anmin   ieuwsM  N
Nr. 11  1 december 2013

GCN TV is de evangelie-gerichtte uitzender die het 
heiligheid evangelie en de kracht van God verspreid. GCN 
TV heeft nieuwe grote stappen gemaakt met de 31ste 
verjaardag van Manmin Central Church. Het station is 
toegewijd aan de wereldzending enkel met geloof sinds 
GCN TV eerst op gang moest komen en er een tekort was 
aan technologische kennis, mankracht en fi nancieën. Om 
de voorziening van de eindtijd te bereiken, groet GCN TV, 
door de herprogrammering, de kijkers met het nieuwe logo 
van de drie stralen als aurora-achtig licht welke de Drie-
ene God: God de Vader, God de Zoon en God de Heilige 
Geest symboliseert en het bevat de visie van de zender om 
de hele aarde te bedekken met het heiligheid evangelie. 

Verschillende nieuwe programma’s, welke GCN 
TV heeft uitgezonden, sinds 14 oktober 2013, hebben 
aangename beoordelingen ontvangen. Er zijn 19 nieuwe 
programma’s geproduceerd met God-gegeven inhoud. 
Ze laten de nieuwe MC’s zien, die toegewijd zijn aan de 
gemeente bediening als voorgangers en kerkleiders en 
trekken de aandacht van meer kijkers. 

Inclusief het programma met de preken van Dr. Jaerock 
Lee Lamp in ons leven, en zijn gebed in Rust, verwachten 
we dat de volgende boodschap programma’s het 
geestelijke niveau van de kijkers zullen verhogen: Pastor 
Sooijn Lee’s TV boodschap met nieuwe onderwerpen; 
Pastor Heejin Lee’s Herinner de Here met als doel om ons 
te helpen om overwinning in ons leven te bereiken met de 
liefde God; Pastor Heesun Lee’s De Geestelijke wereld, 

welke de onzichtbare geestelijke wereld openbaart; Pastor 
Dongcho Shin’s Water des levens, welke uitleg geeft over 
de aanbiddingsdiensten, om christenen te helpen om een 
heilig leven te leiden en welke de moeilijkere verzen van 
de Bijbel uitlegt; en MIS seminaries door Pastor Esther 
Chung, president van de Manmin Internationale Seminarie 
(MIS) is aanwezig.

Lofprijs leider Rose Han in Laat ons lofprijs brengen, 
helpt kijkers om de Manmin Lofprijs te zingen en 
onderwijst over de ademtechnieken en vocaliteit. 
Diaconesse Jin Lee, is gastvrouw van De Geur en legt 
de betekenis van de Manmin Lofprijs uit, de basiskennis 
van muziek, en de methodes om de Manmin Lofprijs 
instrumental te spelen. Diaken Dongsik Han en Diakoness 
Shina Yu voorzien het dansprogramma voor kinderen, 
Vreugde, vreugde, mooi Dansen die veel aandacht trekt en 
welke kijkers van alle leeftijden leuk vinden om naar te 
kijken. 

Het Wereldwijd Christelijk Netwerk van Dokters 
(WCDN) en zijn bediening laten de krachtige werken van 
God met medische onderbouwing zien in het programma 
WCDN. Voor mooie aanbiddingsdiensten onderwijst ons 
de juiste manier en denkwijze om aanbidding aan God te 
brengen, Medidatie helpt kijkers te mediteren op de Bijbel, 
en Wij zijn een, laat levend nieuws zien over de Manmin 
Branche gemeenten aan de kijker, dit zijn allemaal 
programma’s die opgenomen zijn in de nieuwe lijst.

Bovendien, geeft GCN TV ook de Engelse programma’s 

Engels en One Minute English onderwijs gebasseerd op 
basis grammatica en dagelijkse uitdrukkingen die de leden 
van de mega-grote kerk behoren te kennen. Er zijn zelfs 
opvoedkundige programma’s zoals het yoga programma 
GCN Yoga met YURI, om modern mensen te helpen om 
de balans te bewaren tussen het lichaam en om onjuiste 
houdingen te corrigeren; Florist onderwijst bloemschikken 
en decoraties door stap voor stap instructies te geven 
van beginners en intermediate niveaus tot een gevorderd 
niveau; en Today’s Weather geeft ons 365 dagen van het 
jaar het weerbericht. 

Met de nieuwe progamma’s in de lucht, hebben vele 
kijkers al positief antwoord getoond en gezegd dat ze 
kijken naar de uitzend tijd en voor de TV wachten tot het 
begint, zodat ze geen minuut verliezen!

GCN TV werd op 10 oktober 2005 geopend, met de 
visie om de voorziening van redding van alle mensen 
te verspreiden aan alle landen en de glorie van God 
te proclameren. Het heeft de buitenlandse campagnes 
uitgezonden van over de hele wereld en Gods voorziening 
en de Manmin Central Church diensten worden 
live uitgezonden. Het produceert ook verschillende 
programma’s die het woord des levens bevatten, krachtige 
werken, en hoge kwaliteit van christelijke cultuur, en 
maakt het ongeveer in 170 landen beschikbaar. De 
programma’s kunnen gekeken worden overal op elk 
moment via het Internet (www.gcntv.org) en op de mobile 
telefoon met de app (m.gcntv.org).

Sinds de opening in oktober 2005, is GCN TV opgegroeid en is nu een invloedrijke Christelijke uitzender geworden, met wereldwijde bedekking. Dit jaar nam GCN TV een andere buitengewone 
sprong om de voorziening van de eindtijd te bereiken. Op 14 oktober 2013, presenteerde GCN TV, met een nieuw logo en nieuwe programma opzet, een premiere van nieuwe programma’s die de 
wegen laten zien van het leven van God-welgevallige, ware kinderen. (Foto’s: Posters van nieuwe programma’s)

“Ze zijn nieuw en heilzaam! Ik geniet ervan!” 
GCN TV’s nieuwe programma’s die populaire aandacht trekken

Het Empire State gebouw waar het Het Empire State gebouw waar het 
zendstation van GCN TV is in de USAzendstation van GCN TV is in de USA

De nieuwe programma’s van GCN TV naar Gods wil 
De Vernieuwing van GCN De Vernieuwing van GCN TVTV
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“[Liefde] kwetst niemands gevoel, zij zoekt zichzelf niet, zij wordt niet verbitterd, zij rekent het kwade niet toe.” (1 Korintiërs 13:5)

Liefde rekent het kwade niet toe

Veronderstel dat twee personen naar dezelfde situatie 
kijken. De ene denkt positief, terwijl de andere persoon een 
oordeel geeft vanuit een negatieve manier van denken. In 
een ander geval, veronderstel dat er iemand is die denkt dat 
hij iets slechts heeft gehoord over hem, ondanks dat ze geen 
slecht over hem aan het vertellen waren. Dan brengt hij hen 
in verlegenheid. Gedachten van goedheid geven ons vrede 
en leven, maar slechte gedachten resulteren enkel in schade 
en maken onze levens niet gelukkig. Bovendien, hebben 
zulke gedachten ook negatieve invloed op anderen. 

Hier, verwijst “het kwade” naar alles wat niet in 
overeenstemming is met Gods wil. Wat zouden we dan 
moeten doen om de geestelijke liefde te bereiken welke het 
kwade niet toe rekent? 

1. Het kwade niet toerekenen
1) Wanneer u een situatie wil waarin u verkeerd gaat met 

andere mensen, moet u de gedachte verwerpen
Laat ons zeggen dat u jaloezie voelt over uw vriend die 

van grote rijkdom geniet. Wanneer u denkt “Hij is rijk, maar 
wat ben ik? Ik wil dat hij faalt,” is dit een slechte gedachte. 
Wanneer u geestelijke liefde in uw hart heeft, zult u nooit 
zo’n slechte gedachte hebben.

Niemand wil dat zijn/haar geliefde personen ziek worden 
of een ongeval krijgen. U zou altijd willen dat uw geliefde 
vrouw of man altijd gezond en vrij is van enig ongeval. 
Wanneer u wilt dat er iets verkeerd gaat met anderen en u 
verheugt zich over het ongeluk van andere mensen, laat 
dat zien dat u geen liefde in uw hart heeft tot die mate. 
Dat is ook de reden waarom u de ongerechtigheden en 
zwakheden van anderen wil weten, zodat u ze aan anderen 
kan vertellen.

Natuurlijk, zijn er tijden en zaken waar u moet luisteren, 
omdat u de feiten over een persoons situatie moet weten 
om hem tegen te houden van de verkeerde weg en hem te 
leiden op de weg van goedheid. Maar als dat niet het geval 
is, is de reden waarom u geïntereseerd bent in deze dingen 
gewoon omdat u het leugenachtige verlangen hebt om 
anderen te lasteren en over hen te roddelen.

Spreuken 17:9 zegt, “Wie een overtreding bedekt, jaagt 
liefde na; maar wie een zaak ophaalt, brengt scheiding 
tussen vrienden.” Degenen die goed zijn en liefde in hun 
harten hebben zullen proberen om de fouten van anderen 
te bedekken. Ook, zullen zij niet jaloers of na-ijverig zijn 
wanneer het anderen goed gaat. Zij zullen zich eerder 
samen verheugen en zich gelukkig voelen.

2) Wanneer u anderen oordeelt en veroordeelt, moet u die 
gedachten verwerpen

Veronderstel dat u een gelovige zag die in een plaats gaat 
waar gelovigen niet zouden moeten gaan. Wat voor soort 
gedachten zou u dan hebben? “Hoe kan hij dat doen?” U 
hebt misschien een negatieve mening over hem. Of u vraagt 
zich af, “Waarom zou hij naar zo’n plaats gaan?” Maar dan 
verandert u misschien uw gedachten en beseft dat hij wel 
een reden moet hebben om daar te zijn.

Wanneer u geestelijke liefde hebt en geen slechtheid 
in uw hart hebt, zult u in de eerste plaats geen negatieve 
gedachten hebben. Zelfs wanneer u iets hoorde dat 
niet goed is, zult u niemand oordelen, zonder eerst te 
onderzoeken wat er echt gebeurd is.

Jakobus 4:12 zegt, “Eén is wetgever en rechter, Hij, 
die de macht heeft om te behouden en te verderven. Maar 

wie zijt gij, dat gij uw naaste oordeelt?” Alleen God kan 
het juiste oordeel vellen als Rechter. Wanneer wij anderen 
oordelen, is dat zonde.

Veronderstel dat iemand duidelijk iets verkeerd heeft 
gedaan. In die situatie, voor een persoon die geestelijke 
liefde heeft, is het niet belangrijk of die persoon het goed 
of fout heeft. Hij zal alleen maar denken wat heilzaam is 
voor die persoon. Het bedekt niet alleen de zonden, maar 
hij kan ook de persoon helpen om in staat te zijn zich te 
bekeren. We zouden zelfs degenen die vele fouten maken 
moeten liefhebben, dus het is heel natuurlijk om degenen 
lief te hebben die er geen hebben. Wanneer u gemakkelijk 
anderen oordeelt en veroordeelt, moet u beseffen dat u geen 
geestelijke liefde hebt.

3)  Wanneer u een gedachte hebt ,  die niet  in 
overeenstemming is met de wil van God, moet u die 
verwerpen

In de wereld, zijn de mensen die leven bij een hoge 
morele standaard en overeenkomstig het geweten zo 
gezegd mensen met goedheid. Maar zelfs zo’n moraliteit en 
geweten kunnen niet de absolute standaard van goedheid 
zijn, omdat er nog steeds vele dingen zijn, die tegenstrijdig 
zijn met Gods woord. Alleen het Woord van God kan de 
absolute standaard van goedheid zijn. Dingen die niet tot 
het Woord behoren zijn slecht en zondig. 

Wanneer iemand de Here aanneemt, belijdt hij dat hij 
een zondaar was. Hij heeft misschien gedacht dat hij in 
goedheid leefde, maar wanneer hij denkt in het licht van 
Gods woord, kan hij ontdekken dat er vele slechte dingen in 
hem zijn. Dus hij belijdt dat hij een zondaar was en bekeerd 
zich.

Laat mij hier het verschil uitleggen tussen zonde en 
slechtheid door deze twee te vergelijken met de analogie 
van een boom. “Slechtheid” is als de wortel die in de grond 
is en onzichtbaar is, en “zonde” is als de takken, de bladeren 
en vruchten van de boom. Net zoals takken, bladeren en 
vruchten hun oorsprong vinden in de wortel, is “zonde” de 
vrucht van de wortel van “slechtheid.”

Slechtheid is een natuur die in iemands hart is zoals een 
wortel die diep in de grond is. Wanneer deze slechtheid zich 
concreet manifesteert in een specifieke vorm van daad of 
gedachte, verwijst het naar “zonde.” Lucas 6:45 zegt, “Een 
goed mens brengt uit de goede schat zijns harten het goede 
voort en een slecht mens brengt uit de boze schat het boze 

voort. Want waar het hart vol van is, daarvan spreekt de 
mond.”

Veronderstel een persoon die dwaze taal gebruikt en 
iemand kwetst die hij haat door geweld. Dat is wanneer 
de natuur van “haat”, welke de slechtheid in zijn hart is, 
gerealiseerd wordt met “slechte woorden” en “geweld”, 
welke specifieke zonden zijn. Maar niet alle mensen 
zondigen, ondanks dat er slechtheid in hun harten is. 
Wanneer zij goed gedisciplineerd zijn of zij zich beheersen 
door het Woord van God, dan komt de slechtheid er niet 
uit als zonde. Maar omdat ze nog steeds slechtheid in hun 
harten hebben, kunnen zij niet zeggen dat zij geheiligd zijn. 
Alleen wanneer zij alle zondige houdingen van hun harten 
hebben verworpen, kunnen zij erkend worden als zijnde 
geheiligde mensen en de geestelijke liefde bereiken.

God is liefde. Over het algemeen, kunnen Gods geboden 
samengevat worden in “Liefde.” Dus we moeten ons 
bewust zijn dat het niet alleen slechtheid en zonde is om 
anderen te haten, maar ook wanneer we niet liefhebben. 
Dus moeten wij elke vorm van slechtheid verwerpen en 
anderen des te meer liefhebben.

2. Om geestelijke liefde te bereiken
Boven al, moeten wij datgene wat de leugen is niet zien 

of horen. Zelfs wanneer we iets leugenachtigs zien of horen, 
zouden we moeten proberen om het niet te herinneren of 
er opnieuw aan te denken. Maar het probleem is dat de 
gedachten ervan nog steeds tot u komen, wanneer u uw best 
doet om ermee af te rekenen. Dan moet u vurig bidden en 
de hulp van de Heilige Geest ontvangen. Duidelijk, moeten 
we nooit bewust denken aan zulke dingen of ze herinneren. 
Bovendien, zouden we zelfs de gedachten die op sommige 
momenten door onze gedachten fl itsen moeten verwerpen. 
Natuurlijk moeten we niet betrokken raken in slechte daden.

Mensen erven de zondige natuur van hun ouders 
en komen in contact met zoveel leugens in het leven. 
Gebaseerd op deze zondige naturen en leugens vormt 
een persoon het kader van “zelf.” Dus we hebben geduld 
nodig en inspanning om de zondige naturen en leugens 
te verwerpen. We zijn meer bekend met de leugen dan 
met de waarheid, dus het is relatief gemakkelijker om de 
leugen aan te nemen dan om die te verwerpen. Wanneer u 
iemand lief hebt met passie, zult u datgene wat die persoon 
leuk vindt, ook leuk vinden en u zult een hekel hebben aan 
datgene waar die persoon een hekel aan heeft. Op bijna 
dezelfde manier, kunnen wij de geboden van God bewaren 
en elke vorm van slechtheid verwerpen wanneer wij God 
tot de uiterste mate liefhebben. 

Ten tweede om geestelijke liefde te bereiken, moeten we 
het Woord van God, tot ons “Brood des Levens” maken en 
gebed offeren als vuur. Wanneer wij op het Woord van God 
mediteren, dag en nacht, kunnen wij elke slechte gedachte 
verdrijven en goede gedachten hebben. Ook wanneer wij 
vurig bidden, kunnen wij de slechtheid in onze gedachten, 
woorden en daden beseffen, die we eerder niet hebben 
opgemerkt. We kunnen ze dan verwerpen.

Geliefde broeders en zusters, geestelijke liefde rekent 
het kwade niet toe. Ik bid in de naam van de Here dat u 
een geestelijk mens zult worden die altijd gedachten van 
goedheid heeft en handelt in de waarheid door elke vorm 
van slechtheid snel te verwerpen door de betekenis van het 
Woord en vurig gebed. 

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
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Overwin uw limieten!
“Limiet” verwijst in principe naar de bevestiging van het maximum wat een persoon te boven gaat of 
wat een ding niet kan of mag te buiten gaan. Mensen beseffen gewoonlijk hun limieten wanneer u 
hen vraagt om iets te doen wat boven hun mogelijkheid gaat. Maar er is geen limiet in geloof. Dat is 
de reden waarom God almachtig is, en alle dingen mogelijk zijn voor hem die gelooft in Hem. Hoe 
kunnen wij dan onze limieten in detail overwinnen?

Waarom hebben mensen limieten? Dat is omdat 
zij een maximum punt bepalen in hun mogelijkheid 
denkende dat ze niet langer kunnen gaan voorbij 
dat punt. Marcus 9:23 zegt echter, “Jezus zeide tot 
hem: Als Gij kunt! Alle dingen zijn mogelijk voor 
wie gelooft.” Dat is, door het begrijpen van iemands 
limiet, is dicht bij zijn gedachte, er zouden onze 
gedachten moeten veranderen in die van geloof en 
beseffen dat we alles kunnen doen in de Here.

We zouden ook ons best moeten doen om onze 

limieten te overtreffen. Wanneer we de poging 
nemen, gewapend met het Woord van God en vurig 
gebed, zal God Zijn grote genade over ons uitstorten 
en de kracht van de Heilige Geest zodat we onze 
limieten kunnen overwinnen. Wanneer wij geloven 
dat we onmogelijke dingen in werkelijkheid mogelijk 
kunnen maken, en onze limieten uitdagen met 
standvastig geloof, zal God de almachtige ons helpen 
om onze limieten te overtreffen en zullen wij in staat 
zijn om alles te doen.

1
Uw limiet wordt door 
uzelf gesteld

2
Wat gebeurt er als u 
uw limiet bereikt hebt 
en hoe kan u het 
overwinnen?

We zouden frustratie en negatieve gedachten 
moeten verwijderen

Wanneer we op een negatieve manier denken, dat is, 
het hebben van vleselijke gedachten, dat we het niet 
kunnen doen, dan zullen wij ons gefrustreerd voelen 
en kunnen wij onze limieten niet doorbreken noch de 
volgende stap nemen. In dit geval, kan ons niet eens 
de kracht gegeven worden om voorwaarts te gaan. 
Dus, zouden we onze frustratie en negatieve gedachten 
moeten verwijderen en ons moeten verheugen en dank 
geven met geloof. Dan, zal God ons de genade geven 
waarmee wij kunnen veranderen.

Veronderstel dat er twee mensen zijn. Ze hebben 
hetzelfde doel, maar een zegt dat hij gelooft dat het 
zal lukken, terwijl de andere zegt dat hij het niet 
kan. De gevolgen van geloof zullen twee volkomen 
verschillende resultaten geven. De belijdenis van 
geloof, zoals bij de eerste, is het beginpunt van geloof, 
komt voort van het hart dat God wil, en dient als het 
moment om iemands eigen limieten te overwinnen. 
Daarom, zouden wij in elke situatie op God moeten 
steunen met een positieve manier van denken.

Op die manier zullen de negatieve houding en 
gedachten die teleurstelling en ontmoediging brengen 
worden overwonnen. Dus, moeten wij de gesteldheid 
van ons hart en gedachten onderzoeken in elke situatie 
om elke situatie te overwinnen met vreugde en dank.

We zouden welgemeende dank moeten brengen 
aan de Heer

Vandaag, de dag, zijn zonden en slechtheid zo’n 
bolwerk, ze komen zelfs de kerk binnen, welke 
het lichaam van Christus is. Voorgangers, die God 
liefhebben moeten de gemeenteleden beschermen, 
zodat ze niet vervuild worden met zonden en ze 
moeten in staat zijn om genade te brengen van boven 
om de gemeenteleden toe te staan om zich te bekeren. 
Dus ze moeten gerechtigheid verzamelen met gebeden 
en tranen en offers zoals de Here het voorbeeld van 
liefde toonde aan het kruis en gebed.

De Here verlangt dat alle mensen redding bereiken. 
Door voorbede van een voorganger waarmee God 
wandelt, kan Hij leiden tot de mooie hemel. Dus, 
we kunnen niets anders dan zeggen dat we in geloof 
kunnen veranderen. Wanneer iemand nog steeds denkt 
dat hij het niet kan maken, dan zou hij moeten beseffen 
dat hij geen grote dankbaarheid in zijn hart heeft.

Wanneer u de liefde van God beseft, de Here, en 
de herder, steun dan op Gods liefde in geloof en offer 
gebed met diep erkenning, en u zult kracht ontvangen 
om snel te veranderen.

We moeten onze limieten overtreffen door vurig 
gebed 

Als u bidt, maar verandering is langzaam, dan 
zou u moeten weten dat het komt door gebrek aan 
vurig gebed. Alleen vurig gebed kan er voor zorgen 
dat u kracht ontvangt om uw limieten te overtreffen. 
Anders, plaatst u uw limiet zelfs in gebed, welke ook 
zorgt voor langzame verandering in geloof.

Sommigen bidden vurig tijdens het begin van het 
bidden, maar ze eindigen hun gebed in nutteloze 
herhalingen of vallen in slaap midden of op het einde 
van het gebed. Sommigen bidden met ijdele gedachten 
wachtend tot de bidstond voorbij is en anderen zijn 
moe. Dat betekent dat ze het limiet van hun gebed 
nog niet hebben overtroffen. Sommigen van hen 
aanvaarden het limiet in vleselijke gedachten en 
maken er een gewoonte van om niet gepast te bidden.

Om de limieten te overtreffen, moet de waarde 
niet op het gebed zelf worden geplaatst. We moeten 
een specifiek doel van verandering maken en een 
gewoonte hebben om elke dag vurig te bidden. 
Wanneer wij onophoudelijk alsook vurig bidden, zal 
Gods genade en kracht komen van boven en zullen wij 
alle soorten van limieten overwinnen.

Zelfs Jezus, de Zoon van God, bad heel vurig 
in wanhoop tot Zijn zweet bloeddruppels werden, 
die op de grond vielen (Lucas 22:44). Hoe zouden 
wij dan moeten bidden? Zoals voorgesteld werd in 
de gelijkenis van een onrechtvaardige rechter en 
een volhardende weduwe, in Lucas hoofdstuk 18, 
behoren wij ten alle tijden te bidden zonder de moed 
te verliezen, totdat we antwoord ontvangen. Niet 
vurig bidden betekent gebrek aan een verlangen in 
het hart tot dezelfde mate. Wanneer wij een waar 
verlangen hebben kunnen wij niet vurig bidden met 
onze lichamen, harten, willen, en gedachten om 
onszelf te veranderen. Ziende onze ijver om onze 
tekortkomingen, onze gebeden, en onze pogingen om 
te veranderen, geeft God ons het besef en staat ons toe 
ze te ontdekken. Dus, wanneer we vurig bidden, en in 
geloof handelen, zullen we vreugde en geluk ervaren 
van verandering elke dag.
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Q: Hoe voelt u zich over uw bezoek aan Manmin?
Pastor Celso M. San Jose, Voorzitter van de 

Independent Bishop’s Fellowship
Dit is de derde keer dat ik Manmin heb bezocht. Deze 

kerk heeft een wonderlijk organisatorisch system. Elke 
gemeente afdeling verricht zijn bediening. Het Performing 
Art Committee met zijn lofprijs en aanbidding, GCN TV 
met de uitzendingsbediening, en Dr. Jaerock Lee’s uitgeverij 
bediening met zijn verschillende boeken bedekken samen de 
hele wereld, wat mij enorm verbaasd.

Ik werd diep bewogen door Senior Pastor Dr. Jaerock Lee, 
die de gemeenteleden dient met de grootste zorg. Daar is het 
aanbod van gratis vervoer naar de kerk en huis via de vele 
gemeente bussen en voertuigen, het offeren van verschillende 
diensten in de boekenwinkel, cafetarie, en ouderenzorg die 
beschikbaar zijn. Bovenal, laat hij het voorbeeld zien van 
een christen met nederigheid en dienst zodat de leden hem 
vertrouwen en opgroeien tot pilaren van het koninkrijk van 
God, het ziet er allemaal goed uit.

Q: Vertel ons over de Verenigde Campagne op de 
Filippijnen in 2001 met Dr. Jaerock Lee.

Pastor Robert A. Neri, de voorzitter van de Christian 
Fellowship in Cavite Staat

De campagne werd in 2001 gehouden, gedurende vier 
dagen, beginnend op 26 september. In de Filippijnen, is 
September een maand van tyfonen, dus de plaatselijke 
voorgangers waren daar over bezorgd. Het was net zoals Dr. 
Lee in het interview zei voor de campagne begon dat het 
succesvol zou zijn, en God bevestigde Dr. Lee’s woorden 
met Zijn kracht. Op dat moment, waren er twee tyfonen, die 
komende waren, maar een stierf uit en de andere veranderde 
van richting. Het regende niet gedurende de vier dagen, en 
we zagen zelfs verschillende regenbogen om de maan.

Door zijn gebed voor de zieken, na de prediking werden 

talloze mensen genezen van hun ziekten en verheerlijkten 
God op grote wijze. Op dat moment, waren vele voorgangers 
geslagen door ontzag vanwege de tekenen, wonderen en 
krachtige werken. Ze gingen God, die met Dr. Lee was des 
te meer vertrouwen. Sindsdien, hebben de gemeente die 
geholpen hebben met die campagne opwekking ervaren 
en het heiligheid evangelie is voordurend verspreidt in de 
Filippijnen.

Q: President Mario, ik heb gehoord dat u enorme 
zegeningen hebt ervaren tijdens dit bezoek.

Pastor Mario Robles, President van PMI (Philippines 
Missionary Institute)

Mijn bezoek aan de Manmin Centrale kerk op zich is al 
een zegen die aan mij gegeven werd. De grootste zegen 
van alles was, dat ik Dr. Jaerock Lee ontmoette, die met 
God is en dat ik zijn gebed van zegen mocht ontvangen. Ik 
werd aangeraakt door zijn nederigheid en vriendelijkheid, 
ondanks dat hij de Senior Pastor is van een mega-grote 
kerk.

De gemeenteleden dienden ons, als bezoekers heel 
hartelijk met zorg en goede daden, en ze aanbaden in geest 
en waarheid tijdens de samenkomsten. Ik denk dat ze zo 
handelen, omdat Dr. Lee een levend voorbeeld is door het 
Woord van God en er met oprechtheid over preekt.

Als de president van de Philippines Missionary Institute, 
zou ik graag de boodschap van het heiligheid evangelie 
brengen aan de leraars in mijn seminarie en het ook 
onderwijzen aan de studenten in mijn seminarie. Als een 
vice-voorzitter van de Philippines Missionary Fellowship, 
wil ik ook mijn leden het heiligheid evangelie laten kennen.

Q: Heeft u genezing ontvangen door het Muan Zoete 
Water?

Pastor Mario G. Laurente, Voorzitter van de 

Independent Church in GMA
Het was inderdaad een ontzagwekkend krachtig werk van 

God, dat het zoute zeewater in de zee van Muan-gun, in de 
provincie Jeonnam, veranderde in zoet water, door het gebed 
van Dr. Jaerock Lee in Seoul. Ik geloof dat Dr. Lee een 
man van God is, met een zuiver hart, zodat zulke werken 
mogelijk worden gemaakt. Ik was ook verbaasd door het 
Muan Zoete Water Aquarium, waar zeewater vissen en verse 
water vissen samen leven. Voor God is niets onmogellijk.

In 2011, had ik ernstige keelpijn, gedurend een maand. 
Ik bezocht de Manmin Centrale Kerk in Seoul, en dronk 
het Muan Zoete water. Toen verdwenen de pijnen volledig. 
Gedurende dit bezoek in 2013, voelde ik dat mijn rug en 
schouders heet werden toen ik mijzelf onderdompelde in 
het Muan Zoete Water bad en de pijn op beide plaatsen was 
weg. Halleluja!

Q: Heeft u de boeken van Dr. Jaerock Lee gelezen?
Pastor Manuel R. Buensuceso, Voorzitter van de 

Voorgangers Fellowship in Manila Stad Pasay
Ik heb De Mate van Geloof, Het Land Vloeiend van Melk 

en Honing, en Leven van Ongehoorzaamheid en Leven 
van Gehoorzaamheid gelezen. De Mate van Geloof heeft 
veel indruk op mij gemaakt. Het boek benadrukt onze 
geloofsgroei in overeenstemming met de mate dat hij het 
heilige hart van de Here bereiken net zoals God ons zegt, 
weest heilig, want Hij is heilig.

Zijn boeken staan mij toe om Gods wil duidelijk te 
begrijpen, zoals het onderhouden van de hele Sabbat, uzelf 
verloochenen, en gehoorzamen. Ik heb de boeken van Dr. 
Lee als juweel-gelijke kostbare boodschappen verspreidt 
onder de voorgangers rond mij en vele gelovigen.

Q: Wat denkt u over de Daniel Gebedssamenkomst?
Pastor Epifanio Barcelon, Voorzitter van Dasmarinas 

stad Network Christian Community
Ik was verbaasd over het feit dat de kerk elke avond om 9 

uur de Daniel Gebedssamenkomst heeft. De gemeenteleden 
komen voor de samenkomst, bereiden zichzelf voor, en 
roepen het samen in gebed uit tijdens de samenkomst; ik 
was onder de indruk van al deze dingen. Terwijl we baden in 
de kerk, ervoer ik de zalving van de Geest. Onuitdrukkelijke 
vrede kwam in mijn hart en ik was diep bewogen. Mijn 
gemeente is van plan om de gebedstijd te laten toenemen en 
meer gebed aan God te offeren.

Q: Wat denkt u over de voorstelling tijdens de 31ste 
viering van het bestaan van de gemeente?

Pastor Eriberto Cabaobao, Vroegere voorzitter van 
PMF (Philippines Missionary Fellowship)

Vele groepen hebben een voorstelling gedaan in eenheid 
en orde, en de liefde en vurigheid van de jonge optreders 
voor de Here zijn ontzagwekkend. De fabelachtige podium, 
kleren, en toneelrekwisieten waren uitmuntender dan die van 
andere uitzenders en de toneel kwaliteit was professioneel. 
Zonder veel tijd, financiele ondergrond, en toewijding, 
zou zo’n voorstelling niet onmogelijk zijn. Het was een 
wereldklasse voorstelling zoals ik nooit eerder heb gezien. 
Het gaf een impressie van de Hemel als de bron van hoop 
voor de Christenen. De hemelse schoonheid, reinheid en 
pracht, lieten mij nadenken over de Hemel als een plaats 
waar ware heilige mensen kunnen binnengaan. Dus ik heb 
nagedacht om te streven naar een heiliger leven.

Voorgangers van de Filippijnen kwamen samen na een dienst in de volheid van de Geest en het hebben van een geestelijk gesprek met Dr. 
Jaerock Lee (Foto’s 1, 2). Foto 3 – vanaf links, Pastor Eriberto Kabaobao, Bishop Clso M. San Jose, Pastor Epifanio Barcelon, Bishop Robert 
A. Neri, Bishop Mario G. Laurente, Rev. Manuel R. Buensuceso, Bishop Mario Robles.

“Ik heb vele dingen geleerd in mooie gemeente”
Mensen uit 17 landen bezochten Manmin Central Church om de Manmin’s 31ste verjaardag te vieren. Vele religieuze 
mensen van de Filippijnen bezochten de Manmin inclusief Bishops, de voorzitter van de Bishops Assocatie, en een 
seminarie president, welke de aandacht trok van vele mensen. Manmin Nieuws staf hielden interviews met hen. 
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